

Title (en)
PORTABLE ERGONOMIC HAIR-STYLING APPLIANCE

Title (de)
ERGONOMISCHES TRAGBARES FRISIERGERÄT

Title (fr)
APPAREIL DE COIFFURE PORTATIF ERGONOMIQUE

Publication
EP 3838059 A1 20210623 (FR)

Application
EP 20215288 A 20201218

Priority
FR 1914796 A 20191218

Abstract (en)
[origin: CN112971312A] The invention relates to a hairdressing device comprising a handle and a blowing head with an air outlet through which an air flow is blown out in the middle direction of blowing, the middle direction of blowing being secant to the middle direction of longitudinal extension. The blowing head extends in the middle direction of the blowing between a front facade comprising the air outlet and an opposite rear facade, characterized in that the rear facade is closed, the blowing head is embedded into a first manual adjustment member for manually adjusting the operation of the device, and the first manual adjustment member comprises a second manual adjustment member for manually adjusting the operation of the device. The first manual adjustment member is disposed on the rear facade such that a user can hold the handle with one hand while activating the first manual adjustment member with a thumb.

Abstract (fr)
- Appareil de coiffure portatif ergonomique.- L'invention concerne un appareil de coiffure comprenant un manche ainsi qu'une tête de soufflage pourvue d'une sortie d'air par laquelle un flux d'air est destiné à être soufflé selon une direction de soufflage sécante à ladite direction d'extension longitudinale du manche, ladite tête de soufflage s'étendant, selon ladite direction moyenne de soufflage, entre une façade avant comprenant ladite sortie d'air et une façade arrière opposée, ledit appareil étant caractérisé en ce que ladite façade arrière est fermée, ladite tête de soufflage embarquant un premier organe de réglage manuel du fonctionnement de l'appareil disposé sur ladite façade arrière pour qu'un utilisateur puisse enserrer le manche d'une main tout en actionnant ledit premier organe de réglage avec le pouce.- Appareils de coiffure.

IPC 8 full level
A45D 20/10 (2006.01); **A45D 20/12** (2006.01); **A45D 20/50** (2006.01)

CPC (source: CN EP)
A45D 20/10 (2013.01 - CN EP); **A45D 20/12** (2013.01 - CN EP); **A45D 20/50** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [XY] CN 110464102 A 20191119 - DREAME TECH TIANJIN CO LTD
- [Y] CN 201328477 Y 20091021 - HONGYUN QUAN [CN]
- [Y] US 9596916 B2 20170321 - MOLONEY PATRICK JOSEPH WILLIAM [GB], et al
- [Y] US 4196343 A 19800401 - HAN PAUL S [US]
- [Y] CN 2798684 Y 20060726 - MASTER & DICKSON SERVICE CO LT [IT]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3838059 A1 20210623; CN 112971312 A 20210618; FR 3104913 A1 20210625; FR 3104913 B1 20211217

DOCDB simple family (application)
EP 20215288 A 20201218; CN 202011411270 A 20201204; FR 1914796 A 20191218